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Til stede: Karin, Birgit, Sanne, Thomas, Søren, Tina, Henrik, Jan, Kenneth, Linda, Helle og 

Annemette 

Afbud: Patrick og eleverne 

1/ 

 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2/ 

 

Godkendelse af referat fra sidste SB-møde 

Godkendt 

 

 

3/               Til orientering, drøftelse og/eller evt. vedtagelse: 

 

3a/ Evaluering af Sengestrup by 

Personalet synes det var en rigtig god uge. De eleverne som i en 

almindelig hverdag kan være udfordret, havde en rigtig god uge. 

Elever og personalet er stadig i gang med evalueringer. Forældre 

tilbagemeldinger har været rigtig gode. Forslag om at et evt. forslag 

kunne gå til et humanitært formål.  

 

3b/ Øtoften status  

Referat af 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Sengeløse Skole i personalerummet 
onsdag d. 15. marts 2023 

kl. 18.00 – 20.00 
 
 

 
 
 

 



Øtoften er i en udviklingsperiode, idet afdelingen skal være en 

afgangsskole. Jacob/afdelingsleder på Øtoften har opsagt sin stilling, 

der er første samtalerunde i morgen og 2. samtale næste uge. Finn 

Andersen, tidligere leder på Øtoften, er konstitueret leder på Øtoften.  

3c/ Møde SB og ISU 3/5-23 kl. 20.20-20.50 

Karin, Linda, Thomas og Annemette deltager 

 

3d/ Uhensigtsmæssig brug af mobiltelefoner i fx elevpauser 

Der har været en henvendelse fra personalet, idet der har været 

situationer hvor udskolingselever har filmet eller taget billeder af 

personalet uden deres tilladelse. Dette har været drøftet på bl.a. MED. 

Skolebestyrelsen drøfter, om mobiltelefoner skal blive i skabene hele 

skoledagen. Disse drøftelser tages videre til MED.    

 

3e/  Datapakke 

Thomas fortæller lidt om skoleudviklingssamtaler, som er et nyt 

styringsredskab for skolen. Datapakken danner grundlag for indholdet 

i skoleudviklingssamtalerne. I skoleudviklingssamtalerne har tre 4 

fokusområder, 3 skolen selv vælger og et fælleskommunalt som er 

Fremtidens Skole. Skolen har arbejdet med områder ulovligt fravær og 

elevernes medbestemmelse. Et opmærksomhedspunkt er 

trivselsområdet særligt i indskoling, men der er også 

trivselsudfordringer i resten af skolen. En snak om 

undervisningsformer, herunder udeskole, bliver drøftet.  

 

3f/ 

 

Høringssvar for fælles ferieplan for skolerne 

Jan og Søren udarbejder et høringssvar der sendes til kommunen.  

 

 

 

4/               Orientering fra: 

 

4a/ 

 

Arbejdsgrupperne: 

Værdiregelsæt arbejdes gruppen har afholdt første møde, på et senere 

møde vil SB blive præsenteret for et udkast.    

 

4b/ Eleverne:  



 

4c/ Skolebestyrelsen:  

Den 13/3 have formand og ledelse møde med Lars Kock vedr. Kiss og 

ride mm. Tryghed omkring skolepatruljen blev også drøftet. Vi får 

bl.a. to store sten ved fodgængerovergangen, så eleverne føler sig mere 

trygge. 

Formandskabet og skoleleder er inviteret til et møde vedr. kapacitet på 

Sengeløse Skole.  

 

4d/ Medarbejderne: 

Der er ansat ny pædagog i SFOén. SFOén er på kompetenceworkshops 

om sprog og læsning.  

 

4e/ Ledelsen: 

De nye faglokaler er først fuldt funktionelle fra uge 17, skolen har 

derfor søgt dispensation ifm. Afgangsprøven i naturfag.  

Der kommer en udsendelse på TV2 vedr. skolefravær, hvor Sengeløse 

skole evt. vil indgå. 

Der arbejdes stadig på forbedring på udearealer.  

1/5 ansættes ny lærer og leder på Øtoften. 

 

4f/ Personalesager – lukket punkt: 

 

 

 

5/              Eventuelt:  

                                                 

Mødet slut: 20.15 

 

Punkter til kommende møder 

Revidering af mobilpolitik ift. smartwatches 

Bad ifm. Idræt 

Brug af IPads i indskoling 

Hvordan får vi inddraget forældre i større omfang ift. den praktiske del af undervisningen? 

Evaluering af beslutninger af lejrskole.   

Nedsættelse af arbejdsgruppe forældrebank 



Oplæg om digitaldannelse og det gode skole/hjem samarbejde på fx forældremøde. 

 


